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ZAPISNIK 

SA 38. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

38. sjednica VMO Orehovica održana je 14. prosinca 2022. (srijeda) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 37. sjednice VMO Orehovica od 07.11.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Usvajanje Programa rada i Financijskog plana MO Orehovica za 2023. godinu 
2 Razmatranje i realizacija programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka i čempresi za 

prvašiće 
3 Razno – mišljenje Vijeća Rijeka plus 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, s nazočnima je raspravila prijedloge Programa rada za 
iduću godinu temeljem kojih je izrađen Financijski plan za 2023. godinu. 
  



  

Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, nazočni su usvojili Program rada kao i 
Financijski plan za 2023. godinu.  
 
AD 2 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa kompletnom pripremom i 
organizacijom programa Doček djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće.  
Istaknula je kako su uplatu donacija za dječje poklon pakete izvršili svi prošlogodišnji vlasnici firmi  
te još jedan dodatni – vlasnik caffe bara „Moretto“ te je kompletna donacija utrošenu u kupovinu 
poklon paketa za djecu.  
Kako je i dogovoreno prvašići Područne škole Orehovica dobili su čempresiće i sadnice uz poklon 
paket, školska djeca sa područja Orehovice dobila su veći slatki poklon paketi dok su za 
predškolce kupljeni poklon paketi sa igračkama i slatkišima te poklonom koji je dostavio sponzor 
Jadran Galenski Laboratorij d.d. kao i svake godine.  
Predsjednica je naglasila kako su poklon paketi ove godine kupljeni od firme Nird d.o.o. te smatra 
da će djeca biti vrlo zadovoljna jer su poklon paketi veliki i prepuni raznovrsnih sadržaja.  
Podjela će se izvršiti od 20. do 22. prosinca 2022. godine u dvorani MO Orehovica dok su poklon 
paketi i sadnice za učenike dostavljeni u školu.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, raspravilo te izrazilo zadovoljstvo 
kompletnom  realizacijom programa Doček djeda Božićnjaka. 
 
 
AD 3 
 
Nazočni su razmotrili sve pristigle dopise od strane Rijeka plusa vezano za realizaciju radova iz 
područja komunalnih prioriteta. 
 
Predsjednica Vijeća MO, naglasila je kako se program ekološka akcija ove godine ipak neće 
uspjeti realizirati. Istaknula je kako je program dogovarala sa nastavnicima Područne škole 
Orehovica ali se isti zbog loših vremenskih uvjeta te zbog organizacije Dočeka djeda Božićnjaka 
ipak neće održati.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 

 Sjednica je završila u 19:30 sati.  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 
 

        Predsjednica VMO Orehovica: 
      Ružica Balaban 

   


